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内容概要

　　英语是一门工具技能学科。
工具用得越多，技能就越熟练。
高考英语目标指向很明确，考核英语应用技能。
英语的熟练程度取决于练习强度和频率。
学好英语的核心秘籍是：反复应用。
　　《高考英语快车》系列教程精选高考母题库中必练的经典试题作为强化学习材料，以“目标导向
”、“自主学习”、“反刍式学习”、“超限训练”为核心理念，设计安排了精准、高效的训练任务
。
考生通过严格执?自主学习任务，就能快速提升英语水平，获得130分以上的好成绩。
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作者简介

　　周建斌，英语专业副教授；上海外国语大学英语文学硕士，北京大学教育学院博士研究生；北京
大学社会调查研究中心“专攻北大”课题组特聘研究员。
从事英语教育工作17年，致力于英语教学、标准化考试、学习效能等领域的研究和实践。
著有《高考英语快车》系列教程。
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章节摘录

　　62. —— These books are too heavy for me to carry.　　A. You may ask for help　　B. Ill give you a hand　
　C. Ill do you a favor　　D. Id come to help　　63. —— Im sorry Im late. I got held up in the traffic on my way
here.　　A. Dont be late next time　　B. You should be blamed　　C. It doesnt matter. Im also late　　D.
Never mind. Come and sit down　　64. —— Im terribly sorry that I made your table cloth dirty.　　A. Never
mind　　B. Dont mention it　　C. Thats right　　D. Sorry　　65. —— Can I speak to Mr. Wang， please ？
　　A. Who are you ？
　　B. Im Wang. C. Speaking　D. Are you John？
　　66. —— Oh dear ！
 Ive just broken a window.　　——. It cant be helped.　　A. Never mind　　B. All right　　C. thats fine　
　D. Not at all　　67. —— Would you like some more tea，9　　——， please.　　A. No more　B. Just a
little　C， Ive had enough　D. Yes， I would　　68. —— Ken，　　， but your TV is going too loud.　
　Oh， Im sorry. Ill turn it down right now.　　A. Id like to talk with you　　B. Im really tired of this　　C. I
hate to say this　　D. I need your help　　69. ——Would you mind my coming over and having a look at your
new garden，9 My little　　sons curious about those roses you grow.　　——. Youre welcome.　　A. Yes， I
do　　B. Never mind　　C. Yes， please　　D. Not at all
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